
Referat af bestyrelsesmøde den 2. marts 2009  
i Bygaardens vejlaug 

  
 
 
1. Bestyrelsen konstituerede sig.  

Niels Chr. fortsætter som formand for endnu en periode. Ole forsætter som kasserer og 
Marina blev sekretær,. 

 
2. Opfølgning på referat fra GF. Bestyrelsen havde enkelte kommentarer til udkastet, 

hvorefter Steen kontakter ordstyreren fra GF med henblik på at få hans underskrift på 
referatet. Rørdam smider det derefter ind til Ole. 

 
3. Næste års GF. Bestyrelsen aftalte, at det undersøges, om vi vil kunne få den store sal 

i Kulturhuset tirsdag den 2. marts 2010 til GF med følgende dagsorden: 

 Alm. GF. (½ time) 

 Naboværn v. Politiet (½-1 time) 

 Oplæg til trafikplan (½-1 time) 
 

Niels Chr. reserverer lokalet og Anne booker politiet. 
 

 
4. Vejtræer. Det blev aftalt, at Steen beder Bjørn om et overslag på, hvor meget det 

koster at få fjernet de 10 nedslidte træer, som skal væk på Herlufholmsvej, samt de 
træer, der skal nyplantes på Herlufholmsvej og de få øvrige træer i vejlauget, der 
mangler. Herudover skal Bjørn også beplante trekanten ved Lemvig-Müeller med 6 
birketræer, jf. de tidligere udarbejdede tegning. Hvis disse arbejder koster mindre end 
150.000 kr. inkl. moms, kan Steen igangsætte arbejdet uden, at resten af bestyrelsen 
behøves at blive involveret igen.  

 
Af hensyn til opretningen af kantsten, skal Bjørn starte med at ordne de træer på 
Herlufholmsvej, som står ved de kantsten, der skal genoprettes. Ole og Steen mærker 
træerne og tjekker .  

 
5. Opretning af kantsten og vejbump på Herlufholmsvej. Det blev aftalt at lade Zacko 

Lind gennemføre kantstensarbejdet jf. deres oplæg, der afholdes inden for budgettet. 
De steder, hvor der er fliser på Herluftholmsvej, som trænger til udskiftning, vil de blive 
erstattede. Ole sætter arbejdet i gang. 

 
6. Tinglysning af optagelsen af Herlufholmsvej. Det blev aftalt, at Anne i første 

omgang samler flere underskrifter ind. 
 
7. Trafikplan. Det blev aftalt, at der aftales proces for udarbejdelse af trafikplan på 

førstkommende bestyrelsesmøde.  
 



 
8. Eventuelt og næste møde 
 

 Ole orienterede om, at restancesagen Risom på Børglumvej overgår til 
revisorsuppleant Michael Berner. 

 

 Anne orienterede om, at der ved Katholmvejs udløb i Jyllingevej er problemer 
med pladsen i udkørslen. Københavns Kommune skal kontaktes.  

 

 Ole gjorde opmærksom på, at også bumpene mangler ny maling. 
 

 Der er konstateret rotter på Herlufholmsvej ved Støvringvej (”Udsigten”). Det 
skal undersøges, om det er brønden eller stikledningen, der er noget galt ved. 
Hvis der er noget galt med kloaken, så sætter bestyrelsen kloakmesteren på.   

 

 Niels Chr. mailer aktuelle ting fra VGS 
 

Næste møde bliver lørdag den 7. marts kl. 14.00, hvor der inspiceres kantsten, 
træer, kloakker, trekanten osv. Der afgives mundtligt referat til det kommende møde. 
 
Bestyrelsesmiddag bliver onsdag den 25. marts kl. 18.30 på den Indiske for enden 
af Bratskovvej. Der afholdes statusmøde undervejs.  
 
Næste møde igen bliver mandag den 27. april kl. 19.00 ud for Børglumvej 37 (Ole), 
hvor der gennemføres en vrisserunde. 
 

 
 


